
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 2. september 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 420
Ministeren skriver i svar L 145- spørgsmål 40, at det ikke er muligt at etablere
vildtagre på randzonerne. Samtidigt skriver ministeren, at hun er meget opta-
get af at forbedre biodiversiteten i den danske natur, og derfor vil se på mulig-
hederne for, at lodsejerne kan lave tiltag i randzonerne, der kan forbedre vil-
kårene for den naturlige og hjemmehørende flora og fauna. Vil ministeren for-
klare, hvilke tiltag hun har tænkt sig at foretage, og vil ministeren sørge for, at
lodsejerne kan lave vildagre på randzonerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henrik Høegh (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henrik.Hoegh@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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